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Přítomni: 
- dle prezenční listiny 
 

 
 

Úvodní část 

Tisková mluvčí Alena Doležalová  

Přivítala přítomné, představila zástupce vedení města a seznámila účastníky s programem veřejného 
Fóra. Dále přestavila smyčcové oddělení ZUŠ Havlíčkův Brod, které hned v úvodu zpestřilo veřejné 
Fórum skladbou od P. Corelliho. 

Vystoupení smyčcového oddělení ZUŠ Havlíčkův Brod pod vedení Petra Mašlaně. 

Starosta města –  Mgr. Jan TECL, MBA  

Po vystoupení přivítal přítomné a poděkoval jim za aktivní účast na tomto veřejném setkání o rozvoji 
města. Následně předal slovo Ing. Josefu Benešovi. 

Vedoucí odboru rozvoje města – Ing. Josef Beneš 
Ve své prezentaci představil 10 největších problémů města, které vzešly z minulého veřejného Fóra 
a vyhodnotil, jak s problémy naložila radnice a kam se posunuly. Přítomné také seznámil s realizací 
investičních akcí, které byly prioritami  na VF v minulých letech. Po skončení prezentace si vzala slovo 
Ing. Dana Diváková. 
 
Facilitátorka veřejného Fóra  – Ing. Dana Diváková 

Ve své prezentaci představila NSZM ČR jako asociaci sdružující Zdravé municipality, které jsou 
současně i realizátory místní Agendy 21. Představila přítomným mapu Zdravých měst ČR s tím, že 
členy NSZM ČR nejsou jen města, ale i malé obce, mikroregiony, MAS a kraje, mezi nimi i Kraj 
Vysočina. 

Více informací lze nalézt na internetových stránkách www.zdravamesta.cz nebo na facebookovém 
profilu https://www.facebook.com/NSZM.cz. Podstatou zdravého města je udržitelný rozvoj, tedy 
vyrovnanost 3 oblastí: sociální, ekonomické a oblasti životního prostředí, které spolu vzájemně 
souvisí. 

Zdravé město je mezinárodní program WHO a nabízí nepřeberné množství inspirací a příkladů dobré 
praxe. Pokud jde o příklady dobré praxe v ČR, pak mohou být návodem například webové stránky 
www.dobrapraxe.cz, kde lze nalézt to nejlepší z oblastí jako je např. doprava, školství, životní 
prostředí, sociální oblast, atd. 

Poslední dobou se zdravá města zabývají tématem zapojování mladých lidí, což je i téma  NSZM ČR. 
Je důležité vnímat podněty mezi generacemi, tzn. zapojovat mladé občany, ale  i seniory, abychom si 
vzájemně porozuměli – vazba na“stůl mladých“. 

Ing. Dana Diváková také vysvětlila, že výsledkem veřejného Fóra budou náměty obyvatel města, jak 
docílit toho, aby se jim v Havlíčkově Brodě lépe žilo. Tyto náměty vzejdou z jednotlivých diskusních 
témat, budou projednány v plénu a poté to budou právě účastníci tohoto Fóra, kteří svým hlasem 
budou moci ovlivnit pořadí těchto námětů a vybrat 10 z nich, které považují za nejdůležitější či 
nejpalčivější. Desatero priorit bude následně po veřejném Fóru města ověřeno veřejnou anketou a její 
výsledky budou předloženy Radě města Havlíčkův Brod.  

Zopakovala informaci, že každý tematický stůl by měl vybrat 2 největší problémy z dané oblasti, které 
bude zástupce stolu prezentovat v plénu a ze kterých budou mít všichni občané možnost zvolit právě 
deset priorit města Havlíčkův Brod. Upozornila na to, že účastníci mohou dle zájmu mezi stoly 
přecházet, vyjímaje „stolu mladých“, kteří dostali důvěru, a proto jim do jejich práce nikdo jiný nebude 
nezasahovat.  

Také účastníkům sdělila, že kromě hlasování desatera problémů proběhne i hlasování o finanční 
podpoře projektu neziskové organizace v rámci realizace místní Agendy 21 v roce 2022 mimo 
grantový systém města.  Poté vyzvala občany k diskuzi u jednotlivých stolů a vymezila na tuto diskuzi 
čas 30 minut. 

 

 

http://www.zdravamesta.cz/
https://www.facebook.com/NSZM.cz
http://www.dobrapraxe.cz/
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Pracovní část 

Facilitátorka veřejného Fóra  – Ing. Dana Diváková 

Zopakovala přítomným, jak bude probíhat pracovní část setkání, představila gestory jednotlivých stolů 
a zahájila diskuzi u jednotlivých pracovních stolů: 

A: Životní prostředí 

B: Školství, výchova a vzdělávání 

C: Veřejná správa, podnikání, ekonomika a strategický rozvoj města 

D: Sociální oblast a zdravý životní styl 

E: Kultura, sport a cestovní ruch  

F: Doprava a bezpečnost 

G: Stůl mladých 

 

Následovala souběžná diskuze u jednotlivých stolů a zapisování námětů na flipchartový papír 
(30 minut). 

Následně facilitátorka ukončila diskuzi u jednotlivých stolů a vyzvala zástupce k prezentaci námětů 
dané oblasti před fórem. 

 

 

 

A: 

Výsledky diskuze k tématu ŽIVOTNÍ PROSTŘEDÍ  

 

1. Netřídění odpadů v OD BILLA 

2. Pokračování revitalizace parku Budoucnost 

3. Úklid veřejných prostor – úklid na cestách 

4. Zřízení a organizace bazarů, RE-USE centra atd. 

5. Úprava okolí Cihláře/zpevnění cest + zázemí, lavičky 

6. Cihlář – další rybníky na potoce upravit na přírodní koupání 

7. Zanedbaná zeleň v zahradách MŠ 

8. Dokončení zeleného okruhu městem 

9. Kompostárna ve městě 

10. Obytná zóna Rozkošská – doplnit zeleň 

11. Stání pro odpad učinit příjemnějším na pohled 

 

      Výběr 2 prioritních problémů: 

Bod č. 2 – Pokračování  revitalizace parku Budoucnost  

        Bod č. 9 – Kompostárna ve městě 

       Z pléna nebyly vzneseny žádné náměty či připomínky, k danému tématu neproběhla diskuze. 

 

 



 

 

 Strana 4 (celkem 9)   
 

B: 

Výsledky diskuze k tématu ŠKOLSTVÍ, VÝCHOVA A VZDĚLÁVÁNÍ  

 

 

1. Rekonstrukce půdních prostorů ZŠ V Sadech pro vznik nových učeben 

2. Rekonstrukce vnitřních prostor MŠ Nádražní, MŠ P. Holého, MŠ Žižkov 

3. Nový pavilon ZŠ Konečná 

4. Vybudování nového hřiště u ZŠ Nuselská 

5. Vybudování venkovní učebny ZŠV Štáflova 

6. Revitalizace školních zahrad u MŠ 

7. Rekonstrukce objektu bývalé OA pro účely školství, popřípadě kultury 

 

      Výběr 2 prioritních problémů: 

      Bod č. 1 – Rekonstrukce půdních prostorů ZŠ V Sadech pro vznik nových učeben 

      Bod č. 7 – Rekonstrukce objektu bývalé OA pro účely školství, popřípadě kultury 

 

      Z pléna nebyly vzneseny žádné náměty či připomínky, k danému tématu neproběhla diskuze. 

 

C: 

Výsledky diskuze k tématu VEŘEJNÁ SPRÁVA, PODNIKÁNÍ, EKONOMIKA  A STRATIGICKÝ 
ROZVOJ MĚSTA 

 

1. Nové webové stránky města Havlíčkův Brod 

2. Aplikace k úhradě obecních poplatků platební kartou 

3. Špatná funkčnost plošiny Staré radnice 

4. Zvýšení bezbariérovosti – chodníky apod. 

5. Chodník pod letištěm 

6. Poplatek za svoz odpadu dle skutečného množství 

7. Oprava (rekonstrukce) komunikace „U Svobodů“ 

8. Kompletní rekonstrukce komunikace do Klanečné 

9. Kompletní rekonstrukce veřejného prostranství -  sídliště Výšina 

 

 Výběr 2 prioritních problémů: 

         Bod č. 1 – Nové webové stránky města Havlíčkův Brod 

         Bod č. 9 – Kompletní rekonstrukce  veřejného prostranství - sídliště Výšina 

                         

 

        Z pléna nebyly vzneseny žádné náměty či připomínky, k danému tématu neproběhla diskuze. 
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D: 

Výsledky diskuze k tématu SOCIÁLNÍ OBLAST A ZDRAVÝ ŽIVOTNÍ STYL 

 

1. Rozšíření pečovatelské služby, osobní asistence 

2. Výstavba sociálních bytů 

3. Azylový dům pro muže a ženy s noclehárnou 

4. Podpora dobrovolnictví 

5. Odlehčovací služba pro lidi s Alzheimerovou chorobou 

 

Výběr 2 prioritních problémů: 

        Bod č. 1 -  Rozšíření pečovatelské služby, osobní asistence 

        Bod č. 5  - Odlehčovací služba pro lidi s Alzheimerovou chorobou 

 

      Z pléna nebyly vzneseny žádné náměty či připomínky, k danému tématu neproběhla diskuze. 

 

E: 

Výsledky diskuze k tématu KULTURA, SPORT A CESTOVNÍ RUCH  

 

1. Vybudování expozice  města 

2. Rekonstrukce budovy MDKO 

3. Zlepšit vedení A DIVADLA  

4. Nepořádek  na Plovárenské –  dohled 

5. Vzdělávací cesta parkem 

 

     Výběr  prioritního problému: 

Bod č. 1 – Vybudování expozice města 

Bod č. 4 – Nepořádek na Plovárenské – dohled 

 

Z pléna nebyly vzneseny žádné náměty či připomínky, k danému tématu neproběhla diskuze. 

 

F: 

Výsledky diskuze k tématu DOPRAVA A BEZPEČNOST 

 

1. Parkování sídliště Výšina 

2. Oprava komunikace Dobrovského 

3. Stání aut na chodníku  na Spravedlnosti 3230 

4. Přechod u ZŠ Nuselská 

5. Bezpečnost dětí na dětském hřišti u Billy + cyklostezka 

6. Fungování policie při parkování na Výšině 

7. Parkování  aut na chodníku ul. Hrnčířská, Pujmanové 

8. Oprava chodníků v areálu ZŠ Nuselská 
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9. Vybudování chodníků a VO Havlíčkova ulice - Rozkošská 

10. Nevyhovující dopravní situace ulice u ŽŠ Žižkov 

11. Zastávka MHD Ledečská 

12. Nově řešit SV obchvat (ne ve stávající trase) 

13. Přístupová cesta k závoře ZŠ Nuselská z ulice Reynkova 

14. Snížení rychlosti v ulici Pod letištěm (chybějící chodník) 

15. Nastavení MHD vůči odjezdům vlaků 

16. Chybějící zrcadlo u kostela Sv.Kateřiny směr Nádražní ulice 

 

Výběr 2 prioritních problémů: 

      Bod č. 5  -  Bezpečnost dětí na dětském hřišti u Billy + cyklostezka 

       Bod č. 9  –  Vybudování  chodníků a VO Havlíčkova ulice  - Rozkošská 

 

 Z pléna nebyly vzneseny žádné náměty či připomínky, k danému tématu neproběhla diskuze. 

 

G: 

Výsledky diskuze „STOLU MLADÝCH“ 

Stůl mladých nebyl obsazen. 

 

Facilitátorka veřejného Fóra  – Ing. Dana Diváková 

Vysvětlila přítomným způsob hlasování, znovu zopakovala všechny naformulované prioritní body. 
Poté spustila hlasování. 

 

Přehled prioritních problémů z jednotlivých oblastí, které si občané přejí řešit 

A1 Kompostárna ve městě Havlíčkův Brod 

A2 Pokračování revitalizace parku Budoucnost 

B1 Rekonstrukce půdních prostor na Základní škole V Sadech 

B2 Rekonstrukce budovy bývalé obchodní akademie pro účely školství 

C1 Nové webové stránky města Havlíčkův Brod 

C2 Komplexní rekonstrukce veřejného prostranství - Výšina 

D1 Rozšíření pečovatelské služby + osobní asistence 

D2 Odlehčovací služba pro lidi s Alzheimerovou chorobou 

E1 Vybudování nové expozice města Havlíčkův Brod 

E2 Nepořádek na Plovárenské - zajištění dohledu 

F1 Vybudování chodníků a veřejného osvětlení – ulice Rozkošská 

F2 Bezpečnost dětí na dětském hřišti u Billy + cyklostezka 
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Po ukončení hlasování byly sečteny jednotlivé hlasy a přítomným byly představeny výsledky 
hlasování. Během sčítání hlasů proběhlo zpestření v podobě tomboly. 

Facilitátorka nakonec upozornila přítomné, že se budou v průběhu příštího roku konat další veřejná 
setkání, kde bude mnohem více prostoru a času každou problematiku prodiskutovat podrobněji. 

 

 

 

 

Problémy města Havlíčkův Brod, o kterých se hlasovalo 

Pořadí Problém 
Počet 
hlasů 

1. Rekonstrukce půdních prostor na Základní škole V Sadech 30 

2. Kompostárna ve městě Havlíčkův Brod 24 

3. Pokračování revitalizace parku Budoucnost 17 

4. Rozšíření pečovatelské služby + osobní asistence 16 

5-6. Komplexní rekonstrukce veřejného prostranství - Výšina 9 

5-6.  Bezpečnost dětí na dětském hřišti u Billy + cyklostezka 9 

7.  Vybudování chodníků a veřejného osvětlení – ulice Rozkošská 6 

8. Rekonstrukce budovy bývalé obchodní akademie pro účely školství 5 

9. Nové webové stránky města Havlíčkův Brod 4 

10-11 Vybudování nové expozice města Havlíčkův Brod 2 

10-11  Nepořádek na Plovárenské - zajištění dohledu 2 

12.  Odlehčovací služba pro lidi s Alzheimerovou chorobou 1 
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Projekty neziskových organizací, o kterých se hlasovalo 

Pořadí Projekt 
Počet 
hlasů 

1. Oblastní spolek ČČK Havl. Brod – „Světový den nevidomých“ 38 

2. 
Oblastní Charita Havlíčkův Brod „Piknik v trávě“ 
 

25 

 

 

Facilitátorka veřejného Fóra  – Ing. Dana Diváková 

Všem přítomným vysvětlila, že výsledky hlasování o problémech města budou následně ověřeny 
formou veřejné ankety, která bude probíhat do 15.12.2021. Možnost hlasovat tak dostanou i občané 
města Havlíčkova Brodu, kteří se veřejného Fóra nezúčastnili. Přítomní byli informováni o tom, jak 
bude s výsledky jednání naloženo a poděkovala všem za jejich hojnou účast. 

 

Pocitová mapa 

Novinkou veřejného Fóra 2021 byla pocitová mapa. Jedná se o moderní nástroj pro získávání zpětné 
vazby od občanů města. Mapa je přehledná, pro občany snadno pochopitelná a pro  vedení města  
dobře využitelná jako podklad pro plánování investičních akcí, přípravu koncepcí či strategií atd.  

Data do pocitové mapy byly sbírány živě přímo na VF a následně byla spuštěna ONLINE forma. Pro 
veřejnost byla k dispozici do 15.12.2021.  

Výsledky pocitové mapy jsou zveřejněny na www stránkách města Havlíčkův Brod www.muhb.cz. 

https://pocitovamapa.nszm.cz//havlickuv-brod-2021/nahled 

 

 

 

Závěrečná část 

Na závěr jednání poděkoval všem přítomným starosta města Mgr. Jan TECL za jejich účast a aktivní 
přístup k rozvoji města Havlíčkův Brod. Facilitátorka veřejného Fóra  – Ing. Dana Diváková rovněž 
poděkovala všem přítomným za jejich účast a výbornou spolupráci a zakončila veřejné Fórum. 

 

 

 

V Havlíčkově Brodě dne 16 .12.2021 

Zápis zpracovala:  Ing. Marie Kudrnová 

                              Vedoucí oddělení řízení projektů, koordinátorka PZM a MA 21 
                              mkudrnova@muhb.cz 
                              tel. 569 497 149 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

http://www.muhb.cz/
https://pocitovamapa.nszm.cz/havlickuv-brod-2021/nahled
mailto:mkudrnova@muhb.cz
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Pojmy 
 
 
 
Místní Agenda 21 (MA21) – mezinárodní program zavádění zásad udržitelného rozvoje na místní úrovni (města, obce, 
regiony).  Je zakotven v dokumentu OSM – Agenda 21, k jehož naplňování se na Summitu Země v roce 1992 zavázala  
i Česká republika. Cílem je rozvoj procesů, které příznivě ovlivní kvalitu života nejen současných obyvatel měst, ale také 
život generací jejich dětí, to vše ve spolupráci s veřejností. Více informací na www.ma21.cz. 
 
. 
Národní síť Zdravých měst ČR (NSZM ČR) – asociace sdružující města, obce a regiony, které realizují mezinárodní 
Projekt Zdravé město (PZM) – Zdravá města, obce a regiony systematicky podporují kvalitu veřejné správy, strategického 
plánování a řízení v souladu s principy udržitelného rozvoje a podpory zdraví a ptají se aktivně na názory svých obyvatel. 
Více informací na www.zdravamesta.cz nebo  www.nszm.cz. 
 
Mezinárodní Projekt Zdravé město  - iniciovala a dále rozvíjí OSN – Světová zdravotnická organizace (WHO) od roku 
1988. Jedná se o velice aktivní hnutí municipalit v Evropě, které na regionální úrovni realizuje zásady dokumentů OSN – 
Zdraví 21 (Health 21) a Agenda 21. Česká zdravá města na mezinárodní úrovni reprezentuje NSZM ČR. 
 
Zdravé město Havlíčkův Brod  – člen NSZM od 27. 6. 2016, zapojení do mezinárodních kampaní Světový den bez 
tabáku, Evropský den bez aut, do národní kampaně Dny zdraví. Více informací na http://www.muhb.cz/mistni-agenda-
21/ds-28355 
 
 

http://www.ma21.cz/
http://www.zdravamesta.cz/
http://www.nszm.cz/
http://www.muhb.cz/mistni-agenda-21/ds-28355
http://www.muhb.cz/mistni-agenda-21/ds-28355

